
PROTOKÓŁ Nr  32A/2021

z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji odbytego w dniu 15 czerwca 2021 r. w sali posiedzeń
Urzędu Gminy Grunwald.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 800 - zakoń� czono godz. 840 . 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Pani Halina Gutowska.

Obecni członkowie komisji Skarg Wniosków i Petycji Gminy Grunwald (lista obecnoś�ci zał. nr 1)

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Ewa Bawolska – Przewodnicząca Rady Gminy.
2. Inspektor= Pan Rydiger Kupisz

Ad pkt. 1 i 2. Otwarcie – stwierdzenie prawomocno  ś  ci obrad. Przyj  ę  cie porz  ą  dku obrad.   

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pani Halina Gutowska- dokonała otwarcia posiedzenia 
komisji, stwierdziła prawomocnoś�ć� obrad oraz przedstawiła projekt porządku obrad.

Radni uwag nie zgłosili. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad wg. następującego
wyszczególnienia.

1.Otwarcie – stwierdzenie prawomocnoś�ci obrad.

 2.Przyjęcie porządku obrad. 

3.Rozpoznanie skargi na działanie Wójta Gminy Grunwald w sprawie braku utrzymania wymaganej droż	noś�ci dróg 
gminnych w czasie zimy i opadów ś�niegu w miejscowoś�ci Mielno złoż	onej przez Pań� stwa M.S. i R.S. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad.pkt.3.Rozpoznanie skargi na dzia  ł  anie Wójta Gminy Grunwald w sprawie braku utrzymania wymaganej  
dro  ż  no  ś  ci dróg gminnych w czasie zimy i opadów   ś  niegu w miejscowo  ś  ci Mielno z  ł  o  ż  onej przez Pa  ń  stwa   
M.S. i R.S. 

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- stwierdziła, ż	e trzeba uzupełnić� brakujące dokumenty ż	eby rozpoznać� 
skargę. Mamy tylko tą skargę ale nie mamy ż	adnej innej podkładki. Nie moż	emy tego zweryfikować�. Na pewno 
potrzebujemy jakieś� rozliczenie czyli kto odś�nież	ał? Kto był odpowiedzialny za odś�nież	anie drogi w Milenie? Kiedy 
była odś�nież	ana ?Gdzieś�  musi być� taka rozpiska bo przecież	  było płacone za godziny.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odpowiedziała, ż	e przecież	  jest nawigacja .



Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedziała, ż	e więc rozpiskę z tej nawigacji. Informację do kogo 
to był zgłaszane. Kto mówił tej osobie, która odś�nież	ała gdzie ma jechać�? Czy takie powiadomienia były .Trzeba by  
było powiadomić� tych Pań� stwa, ż	eby na następne spotkanie też	  przyjechali i się wypowiedzieli. Gdzie zgłaszali co 
zgłaszali i komu.

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pani Halina Gutowska- dodała, takż	e czy były zgłoszenia 
do sołtysa. Skarga została napisana 15 maja to już	  jest okres po okresie zimowym czyli powinna być� od razu złoż	ona w 
czasie kiedy było to odś�nież	anie.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odpowiedziała, ż	e nie ma takiego obowiązku.

Radny Gminy-Pan Ryszard Bala- stwierdził, ż	e to nie jest tylko problem miejscowoś�ci Mielno i członkowie 
komisji powinni spojrzeć� na sprawę odś�nież	ania w całej Gminie. Zaproponował wystosowanie pisma do wszystkich 
sołtysów. Postawić� konkretne zagadnienia na które mają się wypowiedzieć� ż	ebyś�my mieli ocenę jak to wyglądało w 
całej Gminie. 

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedziała, ż	e to właś�nie sołtysi byli odpowiedzialni za to, ż	eby 
sprawdzać� i koordynować� .Oni mieli kierować� tam gdzie była taka potrzeba.

Radny Gminy-Pan Ryszard Bala- stwierdził, ż	e w umowach jest zapisane ż	e jest to pracownik Urzędu Gminy. 

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- zapytała Inspektora Pana Rydigera Kupisza ile było zgłoszeń� ? I czy to 
pracownik wysyłał osobę która była odpowiedzialna za odś�nież	anie ?

Inspektor- Pan Rydiger Kupisz- odpowiedział, ż	e jeż	eli o tą drogę w Mielnie to większoś�ć� było zawiadomień�  nie o
odś�nież	anie tylko posypywanie pisakiem bo tam jest taka górka, zakręt i doś�ć� ostry podjazd i w większoś�ci chodziło o 
posypywanie piaskiem. Mamy dwa ciągniki a tam mógł być� tylko uż	ywany ciągnik z przednim napędem i posypywarka,
która nie dała rady na terenie całej Gminy posypywać� na czas. Było to zgłaszane do kierownika Referatu Gospodarki 
Komunalnej i on dysponował sprzętem. Ja nadzorowałem same odś�nież	anie, a posypywanie to kierownik.

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedziała, ż	e to co dotyczy odś�nież	ania to prosimy o informację. 
Ile razy tam było zgłaszane i ile razy było odś�nież	ane? A kierownika ile razy było posypywane piaskiem.

Inspektor- Pan Rydiger Kupisz- odpowiedział, ż	e odś�nież	anie odbywało się od rana od godziny 600 do 2300. Pewne 
informacje na temat odś�nież	ania dostawałem na komórkę. GPS został zwrócony do wynajmującego i na podstawie sms i
połączeń�  telefonicznych było płacone za odś�nież	anie. Faktury opisane były i opłacane. Pan Mariusz prowadził nadzór w
komputerze nad GPS. 

Radny Gminy-Pan Ryszard Bala- stwierdził, ż	e jeż	eli były wypłacone pieniądze muszą być� dokumenty 
potwierdzające za co to zostało wypłacone. Trasa przejazdu i stawka.

Inspektor- Pan Rydiger Kupisz- odpowiedział, ż	e wgląd w GPS jest u Pana Mariusza. Nie jest moż	 liwe do 
powiedzenia ile kosztowało bo jest moż	 liwoś�ć� sprawdzenia ile razy była odś�nież	ana od stycznia do marca, a  te 
zestawienia były łączne. 

Radny Gminy-Pan Ryszard Bala- odpowiedział, ż	e rozliczenie wykonywanych usług strony ustalają, ż	e rozliczenie 
za wykonanie  usług objętych umową nastąpi na podstawie dokumentów pracy sprzętu potwierdzonych przez sołtysów 
co do iloś�ci przepracowanych godzin, lub za pomocą sprzętu monitorowania pojazdów lub wykonawca będzie 



prowadził prace na każ	dorazowe zlecenie zamawiającego w formie zawiadomienia telefonicznego. Dokumentacja 
wykonanych prac powinna być� do odzyskania w formie wydruku lub notatki służ	bowej.

Radna Gminy-Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedziała, ż	e po każ	dym telefonie powinna być� sporządzona 
notatka służ	bowa z datą z godziną kto w jakim celu dzwonił. To jest podstawa. 

Inspektor- Pan Rydiger Kupisz- odpowiedział, ż	e to było na bież	ąco kontrolowane czy się wszystko pokrywało.

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odpowiedziała, ż	e został Pan poproszony po to ż	eby 
przygotować� materiały na następną Komisję. Co się uda zgromadzić� to nam pan przedstawi i wtedy praca komisji 
pójdzie dalej. Chodzi o to by sprawdzić� czy to co zarzuca Pani skarż	ąca ma potwierdzenie w dokumentach. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji –Pani Halina Gutowska- ustaliła z członkami Komisji 
kolejne posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji na dzie  22 czerwca 2021 roku. Na nastń ępne posiedzenie 
Komisji zaproszeni zostaną Pan Józef Nowakowski Kierownik RGK, Pan Rydygier Kupisz oraz Pan Mariusz 
Gawroń� ski, zostanie też	  wysłane pismo do sołtysów w sprawie odś�nież	ania dróg (załąćżńik ńr 2).

Radni więcej uwag nie zgłosili.

4. Wolne wnioski i zapytania. 

Radni uwag nie zgłosili

5. Zamkni  ę  cie obrad.   

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Halina Gutowska- zakoń� czyła posiedzenie komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.

 




